
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes onsdag den 27. november 

2024 kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på 

skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45 – 

18.15 

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Stine Prammann, Martine 

Bentsen, Mette de Fine Licht og Christine 

Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Henrik, Christine, Stine, Thomas 

P, Gabriel og Liva 

Pilippa gik kl. 19.15 og Carsten gik kl 20.15  

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt 5 udskydes til januar-mødet 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.15 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Det rådgivende skoleorgan 

På det seneste møde i det rådgivende 

skoleorgan var 1. punkt en ny børn og unge 

politik for kommunen. Til forskel fra andre 

møder var der også repræsentanter fra 

pædagogisk side og Ung Dragør og SSP. Når 

 



 

der er udarbejdet et forslag, skal den nye politik  

i høring. Politikken skal udtrykke vores værdier 

og holdninger til hvad vores børn/elever kan 

forvente at møde bl.a. i skolen. Og det er 

vigtigt at vi efter vedtagelse efterlever det. 

 

Det specialiserede børneområde (dagtilbud) har 

½ mio. kr. i merforbrug samtidig med, at det 

samlede skoleområde får et mindreforbrug på 

0,7 mio. kr.  

Planen var, at de midler skulle overføres til 

2025, men det er en sag for BFKU-udvalget at 

beslutte, hvad der skal ske med mer- og 

mindreforbrug. 

Skolebestyrelsen synes det er problematisk, at 

vores mindreforbrug skal lukke huller andre 

steder, fordi det ikke er intentionen i Dragør 

modellen. 

 

Skolen er blevet tilbudt en plads i arbejdet med 

at udforme en ny sundhedspolitik. Hvis der er 

en fra bestyrelsen, der er interesseret, er der 

møde på lørdag. Carsten sender mail med info 

rundt. 

 

 Skolen  

 

 - Trafikale udfordringer 

Når det sner giver det problemer med at 

aflevere sine børn på Hartkornsvej. Det var det 

samme problem sidste år. Skolen sender besked 

ud til forældrene om at komme i god tid, hvis 

vejret er vådt. 

- Stillinger 

Vi har fået en opsigelse fra en pædagog pr. 

31/12-24, og vi håber at kunne genbesætte den 

pr. 1/2-25 

Det er svært at besætte den ledige lærerstilling 

fra 1. januar 2025, og vi bliver nødt til at 

genopslå stillingen. Vi har rykket lidt rundt på 

lærerne, så vi har dækket den ledige stilling. Og 

de huller der kommer som følge af denne 

rokade, besættes med vikarer. 

- Lyskryds på Nordre Dragørvej 

Inden for en overskuelig fremtid har Plan & 

Teknik lovet, at krydset bliver etableret. 

Bestyrelsen afventer etableringen. 

 

 Lærerne 

 

 Intet 

 

 



 Eleverne 

 

 - Værdiproces 

Eleverne er blevet inddraget i processen og er 

kommet med en masse udsagn, som er blevet 

kogt ned til 5 udsagn om elev til elev relationer, 

der kommer på vores plakater. 

Der er holdt møde mellem det lille og store 

elevråd. 

Uret ved boldbanen er blevet etableret. 

Vandposten kommer i næste uge (48). 

 

 Udvalg 

 

 Der er lagt rullegræs to steder på boldbanen, og 

der er kommet hjul på målene. 

Bestyrelsen anerkendte Thomas’ arbejde med 

at forbedre skolens boldbane. 

Mette F har fået et møde i stand med Skolens 

Venner den 4. december. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

4. Valgfag i udskolingen – 

oplæg ved CA 

Orientering 

19.05 – 19.30 

Oplæg kommer på selve mødet 

Claus redegjorde for processen i arbejdet med 

valgfag. 

3 nye tiltag er valgfag på tværs af skolerne, 

flere timer til valgfag sammenlignet med i dag 

og færre elever pr. valghold, fordi Ung Dragør 

udbyder 2 valghold. 

Skolebestyrelsen anerkender processen og 

glæder os til at høre mere om, hvordan det 

ender. 

Skolebestyrelsen bliver involveret, når der skal 

træffes beslutninger. 

 

5. Ringetidssættet 

 

Beslutning 

19.30 – 20.00 

Vi tager emnet op fra august mødet og tager en 

beslutning, som kan bane vejen for at 

planlægge næste skoleår. 

Udskudt til næste møde. 

 

6. Budget for 2025 20.00 – 20.30 Bilag 1. Samlet budgetforslag for 2025 

Bilag 2. Budgetforslag - UV-midler – 2025 

Det samlede budgetforslag er opdelt i flere 

poster ift. tidligere år. 

Budgettet er i store tal steget med 2 mio. kr., 

hvoraf 1 mio. skyldes fremskrivning af løn og 

drift og 1 mio. kr. skyldes ekstra midler som 

følge af øget elevsats. 

Budgetforslaget for UV-konti fremsendes til 

godkendelse hos skolebestyrelsen med de 

drøftede ændringer:  



- Vi prøver at finde ekstra 20.000 kr. til 

øgede udgifter til valgfag 

- Ønsket om regulering af beløbet til 

lejrskole kunne SB ikke imødekomme  

- Ekstra udgifter på 60.000, som følge af 

udskudte lejrskoler, søges overført til 

2025 

 

7. Reformulering af skolens 

ordensregler 

 

Orientering 

20.30 – 20.45 

Ved Mette K 

Udskudt til næste møde 

8. Eventuelt 

 

 Vi har fået udskiftet tre gyngestativer på SFO-

legepladserne 

  

 


